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 Otevřený a komunikující obecní úřad, respekt k názorům občanů 

Obecní úřad, potažmo vedení obce, je zde pro vojkovické občany – nikoliv naopak. Jsme 
připraveni věnovat se potřebám občanů a umožnit jim nejen plnou informovanost, ale i podíl na 
rozhodování. Zajistíme, aby obec aktivně komunikovala prostřednictvím Vojkovického 
zpravodaje, webu a sociálních sítí a zveřejňovala maximum informací z jednání zastupitelstva, 
rady i jednotlivých komisí. 

Zavedeme veřejná projednávání zásadních akcí (např. rekonstrukce ulic) za účasti projektanta. 
Vždyť kdo jiný ví lépe, kde je třeba vybudovat parkovací stání a kde nesmí být strom, než právě 
obyvatelé daného místa?  

 Větší podpora společenského života 

Co dělá obec obcí? Přece společenský život! Uvědomujeme si, že spokojený život bez ohledu na 
věk je založen na pocitu sounáležitosti, přátelství a vědomí, že někam patřím. A společenské 
akce, které umožní setkávání rodin, dětí a občanů všeho věku, jsou odvěkým kořením života na 
vesnici.  

Budeme je všestranně podporovat, stejně jako všechny ty, kteří se na jejich přípravě chtějí 
podílet. Ať už jako členové spolků nebo jednotlivci – mají náš respekt a úctu.  

 Vytvoření zázemí pro společenský život i sport v prostorách sokolovny 

Je velkým bonusem naší obce, že přímo v jejím srdci máme sokolovnu. Hlavní sál doplňuje vnitřní 
„byt“ a velká zahrada. Bezmála 3 000 m2, které chceme využívat naplno! Je naším cílem, aby se 
sokolovna stala skutečným společenským srdcem obce. Je toho tolik, co by se tady mohlo dít – 
cvičení pro děti, jóga, plesy pro děti i dospělé, divadlo a promítání… Ve vnitřní části se nabízí 
prostor pro klubovnu, zahrada se může stát bezpečným místem pro maminky s dětmi, a třeba i 
společenské akce. Do diskusí o projektu jsme samozřejmě ochotni přizvat i občany obce. Převod 
sokolovny do vlastnictví obce probíhal od roku 2007 a dokončen byl až v roce 2021. Ideální chvíle 
pro stavební práce byly bohužel promarněny, i přesto zůstává rekonstrukce sokolovny jednou 
z našich hlavních priorit.  

 Vybudování moderního sběrného střediska odpadů 

V uplynulých letech byl vytvořen systém sběru tříděných odpadů, dalším krokem je vybudování 
moderního sběrného střediska, jehož součástí bude i prostor pro uložení bioodpadu. Je naším 
cílem nalézt vhodnou lokalitu a dokončit i tento krok.  

 



 ZŠ a MŠ ve Vojkovicích: kvalitní, moderní a otevřená 

Základní a mateřská škola ve Vojkovicích má velký potenciál: 

- Relativně malý počet žáků (a jejich rodičů), umožňující skutečně osobní přístup.  
- Velmi dobré výsledky ve srovnávacích testech žáků ZŠ, velká spokojenost rodičů na straně 

MŠ.  
- Krásnou zahradu v přírodním stylu, venkovní učebnu, nově rekonstruovanou školní kuchyni 

s jídelnou, interaktivní tabule… 

Je naším cílem umožnit naplno využít a rozvinout tento potenciál. Jsme nakloněni moderním a 
inovativním prvkům ve výuce a budeme podporovat školství jak na straně investic, tak na straně 
zajištění maximální kvality výuky. Věříme, že moderní a otevřená škola je základem spokojenosti dětí 
i jejich rodičů.  

 Odborná péče o zeleň v obci i krajině  

Uvědomujeme si hodnotu každého vzrostlého stromu. Víme, že právě zeleň je tím, co může život v 
obci učinit snesitelnější i v těch největších vedrech. A také víme, že kvalitní zeleň v obci vyžaduje 
kvalitní péči. Vojkovická vrbovna, která je v rámci naší republiky unikátem, si zaslouží dlouhodobý 
odborný plán péče, jehož dodržování garantujeme. Ořez vrb ve spolupráci s místními občany 
chápeme jako skvělý způsob, jak zajistit část této péče.  

V roce 2021 realizoval státní pozemkový úřad rozsáhlé krajinné výsadby v našem katastru, v roce 
2024 pak budou tyto výsadby předány do péče obce. S radostí přijmeme tuto výzvu a zajistíme 
kvalitní péči nejen zeleni v intravilánu obce, ale i ve volné krajině.  

 Podpora všestranného sportovního vyžití  

Vážíme si činnosti fotbalového klubu, jenž má ve Vojkovicích dlouholetou tradici. Podnikneme proto 
všechny kroky k tomu, aby tréninkové fotbalové hřiště mohlo i nadále plnit svoji funkci a aby byly 
narovnány právní vztahy k tomuto pozemku, v tuto chvíli narušené návrhem nového územního plánu. 

Uvědomujeme si zároveň potřebu postupně rozšířit nabídku sportovního vyžití zvláště pro děvčata a 
dospívající mládež. Chceme naslouchat přáním a potřebám nejen dětí a mládeže, ale i všech 
dospělých příznivců sportu.  

 Maximální bezpečnost dopravy, včetně vlakové  

Navážeme na dlouhodobé snahy o maximální bezpečnost dopravy v obci, která je silně ovlivněna 
automobilovým provozem. Budeme usilovat o možnost bezpečného přecházení vozovky mezi 
obecním úřadem a parkem.  

Zaměříme se i na přístup k vlakové zastávce. Zde jsou možnosti obce sice značně omezené, nicméně 
věříme, že vytvořit bezbariérový přístup k zastávce ve směru na Břeclav je možné alespoň formou 
přístupové komunikace. 

 

 



 NE nesmyslnému rozrůstání průmyslových zón a zvyšování dopravního zatížení obce 

Budeme pokračovat v boji proti průmyslové zóně v sousedství AGRA, která byla původně navržena na 
6 hektarech soukromých pozemků (pouhá 4% rozlohy jsou ve vlastnictví obce). Nyní, kdy v těsně 
sousedících obcích jsou k dispozici desítky tisíc m2 volných průmyslových budov, nevidíme důvod, 
proč dále zvyšovat dopravní a ekologické zatížení obce. A to zvláště v situaci, kdy finanční přínosy 
výstavby poplynou do kapes soukromých vlastníků, ale řešení všech negativních důsledků zůstane na 
bedrech obce.  

Jsme přesvědčeni o tom, že stávající průmyslová zóna v prostorách bývalého AGRA, průmyslové zóny 
ve všech sousedních obcích i přímé napojení na Brno poskytují občanům Vojkovic nadstandardní 
pracovní příležitosti. Nehledě na to, že nejkvalitnější černozemě I. bonity nacházející se v dotčené 
lokalitě se možná do budoucna stanou ještě cennějším artiklem než vybetonované plochy 
průmyslových zón. Více informací najdete na www.neprumyslovezone.cz.  

 Aktivní přístup k získávání dotací 

Uvědomujeme si, že je to právě aktivní přístup k získávání dotací, který v dnešní době činí zásadní 
rozdíly mezi jednotlivými obcemi. Z tohoto důvodu budeme podporovat investice do přípravy 
projektových záměrů, monitorování dotačních výzev i dalších souvisejících činností. 

Je naším cílem, aby obec měla připraveny předjednané projektové záměry a byla tak schopna pružně 
reagovat na zveřejňované dotační výzvy.  

 Založení sociální komise  

Každý z nás se může ocitnout v situaci, kdy bude potřebovat pomoc, nebo bude na něm, aby pomoc 
poskytnul. Nemoc, úraz, nebo „jen“ stáří… V těchto okamžicích je dobrá rada nad zlato. Kdo mi může 
poskytnout podporu? Na co všechno mám nárok? Kam se obrátit s žádostí o pomoc a co k tomu bude 
potřeba? Chceme být svým občanům nablízku i v těžkých okamžicích, a proto budeme opětovně 
usilovat o zřízení komise sociální.  

 

Věříme, že společně s Vámi to dokážeme. Pojďme do toho spolu!  

 

 

 

 

 

www.spoluprovojkovice.cz 

info@spoluprovojkovice.cz 


